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NOVÉ ŠVP – NOVINKY ZE ŠKOLKY – STARDANCE V DRUŽINĚ  

Slovo úvodem 

LENKA LEDNICKÁ 

 

Milí žáci, rodiče, přátelé naší školy, 

je to již dva roky, co máme naši vizi a také koncepci rozvoje školy. 

Jsou to naše základní kameny, ke kterým se vždy můžeme vracet. 

Jelikož každá škola má nastavenou cestu a cíle, stává se tak zároveň 

jedinečnou žijící a měnící se organizací, jejíž jsou děti/žáci součástí. V 

tomto čísle si dovoluji upozornit v této souvislosti na 2 důležité 

články, jeden přibližuje formativní hodnocení a druhý vysvětluje, 

co je to mentoring.  

V současné době jsou tato témata u nás nejvíce skloňována a 

formativní přístup u nás můžete najít téměř v každé hodině.  

Proč tedy vizi opět připomínám? Protože je pro nás jedinečná a 

klíčová. Vycházela a stále vychází z potřeb nejen našich žáků, ale i z 

celkových změn, které nás v průběhu času potkávají, je flexibilní a 

nadčasová.  

Minulý týden se objevilo porovnávání základních škol podle 

úspěšnosti absolventů u přijímacích zkoušek na střední školy v 

regionálních vydáních Deníku. Pro některé z vás toto může být 

důležitá informace, jde přece o budoucnost našich/ vašich dětí, ale… 

Vše je opět podáno a vytrženo z kontextu. Po přečtení takového článku 

by měl asi ředitel: 

• výuku zaměřit jen na český jazyk a matematiku, následně 

zvýšit maximální hodinovou dotaci a po celou devátou, a 

možná i osmou třídu drilovat otázky a strategie, 

• vyhlašovat školu jako “přípravku” na gymnázium pro vybrané 

děti, 

• zrušit veškerou projektovou výuku, badatelské činnosti,  

• stále psát testy a zkoušet, 

• nepřijímat žáky, kteří nemají dobrý potenciál, případně se 

chtějí hlásit na jiné, než čtyřleté obory. 

 

 

Vážení rodiče, nic takového dělat nebudeme. Kritériem kvality školy 

není jen úspěšnost žáků u přijímacích zkoušek na SŠ z výše uvedených 

předmětů v 9. třídě. Máme jako škola mnohem vyšší ambice a cíle. 
(Zároveň vás chci ujistit, že se snažíme naše žáky na tento důležitý moment v životě 

připravit a proto v 8. a 9. ročníku máme v předmětech matematika a český jazyk 

půlené skupiny, které podporují a umožňují individuální přístup a kde dochází k 

procvičování na zmiňované přijímací zkoušky). 

V čem jsme tedy jiní?  

Provázíme naše děti a žáky světem poznání, učíme se společně, v 

bezpečném a podnětném prostředí, respektujeme se a čelíme všem 

výzvám. Učíme se ladit zdravý životní styl, spolupracujeme a do 

života chceme pouštět mladé lidi s odhodláním do dalšího 

vzdělávání, kteří znají sami sebe i hodnoty okolního světa… 

A tohle už je pro nás důležité…  

Tohle je naše škola. 

To je Ostrčilka! 

 

Mentoring na naší škole 

JITKA KYNČLOVÁ 

 

 
 

 

 

 

Naše škola věnuje pozornost nejen vzdělávání svých žáků, ale také 

rozvoji a podpoře svých pedagogů. Jedním z klíčových nástrojů, který 

škola zavedla, je mentorský výcvik pro učitele, kterého se aktuálně 

účastní čtyři z vyučujících. Tento inovativní program, zaměřený na 

posílení pedagogického růstu a kolegiální podpory, přináší učitelům 

nejen teoretické znalosti, ale také praktické dovednosti, které mohou 

okamžitě aplikovat ve své výuce. Účastníci získávají hlubší 

porozumění pedagogickým metodám, individuálním učebním stylům a 

strategiím pro efektivní komunikaci. Kurz se zaměřuje na rozvoj 

schopností mentora, poskytování konstruktivní zpětné vazby a 

podpory rozvoje kolegů. 

 

Mentorský program je investicí do budoucnosti. Zkušení učitelé, kteří 

prošli výcvikem, mohou lépe podporovat nové kolegy, přispívat k 

tvorbě inovativních vyučovacích metod a aktivně přispívat k rozvoji 

školy.  
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Mentorský výcvik nejenže posiluje vztahy mezi učiteli a žáky, ale také 

mezi samotnými učiteli. Posiluje kolegiální vztahy  a podporuje sdílení 

osvědčených postupů a spolupráci mezi pedagogy. Uvádějící učitelé se  

 

s využitím znalostí mentoringu angažují v pravidelném sledování 

výuky nových učitelů. Jejich úkolem je poskytovat konstruktivní 

zpětnou vazbu a pomáhat novým učitelům reflektovat svou práci, 

analyzovat úspěchy a výzvy, zvládat stres, nabízejí emoční oporu a 

povzbuzení. 

To vytváří pevnou kolegiální síť, která je základem úspěšné a 

harmonické školské komunity. 

Mentorský výcvik není pouze izolovaným programem, ale 

integrovanou součástí pedagogického rozvoje školy. Tímto způsobem 

se Základní škola Ostrčilova stává nejen místem vzdělávání, ale i 

místem vzájemné podpory, inspirace a růstu pro své pedagogy.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Formativní hodnocení není 

slovní hodnocení aneb 

formativní přístup v naší 

škole 
TÁŇA BAHNEROVÁ 

 

 

Sousloví formativní hodnocení se už v češtině ustálilo a zabydlelo. V 

mediálním prostoru a mezi odbornou i laickou veřejností se mu 

dostává hodně pozornosti, ale rozumíme mu všichni správně? Často je 

zaměňováno se slovním hodnocením nahrazujícím známky nebo je 

považováno za módní výstřelek, novinku. 

Nic z toho pravdou není a já bych se nyní chtěla pokusit vysvětlit, co 

skutečně formativní hodnocení je a jak ho uplatňujeme v naší škole. 

Tyto řádky cílím především k vám, vážení rodiče, protože jste o 

formativním hodnocení mohli slyšet několikrát i od nás - učitelů, 

vedení školy.  Byli bychom rádi, kdybychom  mluvili stejným jazykem 

- abyste porozuměli nejen tomu, jak se formativní hodnocení objevuje 

v naší škole, jaká je naše motivace  se formativnímu přístupu učit a  

postupně ho více zapojovat do učení našich žáků. 

Ne, nevezeme se na módní vlně, ani neobjevujeme objevené,  jen 

hledáme cestu k tomu, aby učení žáků bylo efektivnější, abychom 

podpořili jejich samostatnost, schopnost spolupráce a komunikace, bez 

nichž se v jejich budoucím pracovním působení neobejdou. Našim 

cílem je naučit, ne učit a především také podpořit chuť k dalšímu 

vzdělávání - ne pro známku, ale z potřeby vlastního rozvoje. 

Rozhodně neměníme naše pedagogické působení od základů - 

spoustu z technik a metod formativního přístupu se v našem 

působení objevovalo již dříve - a už vůbec: neslevujeme z nároků a 

z obsahu učení. Jen k jejich naplnění hledáme cestu co možná 

nejsrozumitelnější pro toho nejdůležitějšího, kdo se učí - pro žáka. 

Pro lepší porozumění je důležité rozlišit dva pojmy - sumativní a 

formativní hodnocení. První zmíněné má za cíl souhrnně zhodnotit 

dosažené výsledky, změřit výkon žáka. Typickým příkladem jsou 

známky z testů nebo vysvědčení. Oproti tomu formativní hodnocení 

probíhá už v samotném průběhu učení. Jeho cílem je zjistit, jaké jsou  

vzdělávací potřeby žáků a přizpůsobit jim výuku. Pedagog poskytuje 

okamžitou zpětnou vazbu. Sumativní hodnocení, zjednodušeně 

známkování, má v naší škole stále své místo, ale právě vždy na konci 

učebního procesu, během něhož žák dostává průběžnou zpětnou 

vazbu, podporu a povzbuzení, aby se přiblížil k předem stanovenému 

cíli učení.  

 

Formativní přístup je založen na následujících 5 strategiích, které se 

snažíme uplatňovat: 

• Cíle učení a kritéria úspěchu  

• Třídní diskuze a důkazy o učení 

• Poskytování zpětné vazby 

• Vzájemné hodnocení 

• Sebehodnocení 

 

 
 

Žáci tedy znají cíl, co se mají naučit a rovněž kritéria pro správné 

naplnění tohoto cíle. Učitel průběžně reflektuje, co jako učitel udělal, 

jak na to žáci reagovali, jestli má důkazy o tom, co se žáci naučili a 

jakým způsobem jim může v učení dále pomoci. Pravidelně poskytuje  

informace o tom, co se podařilo, na co je třeba se zaměřit v budoucnu 

a jak konkrétně je třeba postupovat. Průběžně doporučuje další 

postupy a cesty, které směřují žáka k cíli. Zpětnou vazbu mohou dávat 

i žáci pedagogům a hodnotí se také všichni vzájemně. K formativnímu 

hodnocení také patří, že nakonec žáci hodnotí i sami sebe. 

Důležité je přitom, že ono poskytování zpětné vazby, vzájemné 

hodnocení a sebehodnocení směřují vždy k vytyčenému cíli, k předem 

daným kritériím a jsou zaměřena na žákovo učení, výkon a proces. 

Výhodou formativního přístupu je, že žákovi umožňuje lépe se 

orientovat ve výuce - ví, co a proč se právě učí, kde se nachází 

vzhledem k určitému cíli a co může udělat, aby se mu přiblížil. Dále se 

žáci učí pracovat s chybou jako s přirozenou součástí učení se.  

 

V neposlední řadě techniky a metody formativního přístupu vedou k 

aktivizaci a zapojení se všech žáků k jejich spolupráci a vzájemné 
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podpoře. 

Touto cestou jdeme i my učitelé naší školy. Také se společně učíme, 

jak formativně k našim žákům přistupovat, společně reflektujeme naši 

práci, vzájemně se navštěvujeme v hodinách, dáváme si inspirace k 

naší práci. Ti z nás, kteří jsou na cestě k formativnímu přístupu k 

žákům dále, podporují ostatní a začínající kolegy. A to vše s jasným 

cílem: co možná nejvíce zefektivnit a zpřehlednit žákovu cestu za 

poznáním v souladu s vizí naší školy a s naším školním řádem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bezpečně na internetu? Nový 

projekt na naší škole! 

MARTINA VAŠNOVSKÁ 

 

 
S radostí vám oznamujeme, že naše škola získala grant od 

společnosti O2! Díky tomu se můžeme pustit do projektu, který 

vám pomůže zorientovat se v online světě a chránit se před jeho 

nástrahami. 

 

Proč je to důležité? V dnešní době trávíme online spoustu času. Je 

proto důležité, abychom se tam dokázali pohybovat bezpečně a 

zodpovědně.  

 

 

V rámci workshopů se zaměříme na různé aspekty internetové 

bezpečnosti, jako například: 

 

• Kyberšikana a online predátoři: Naučíme se, jak se chránit před 

kyberšikanou a online predátory, a jak v případě potřeby 

reagovat. 

• Ochrana osobních údajů: Dozvíme se, jak chránit své osobní 

údaje online a jak se vyhnout zneužití. 

• Falešné zprávy a dezinformace: Naučíme se, jak rozpoznat 

falešné zprávy a dezinformace a jak se proti nim bránit. 

• Bezpečnost na sociálních sítích: Dozvíme se, jak bezpečně 

používat sociální sítě a jak chránit své soukromí. 

 

Workshopy budou probíhat až do září a budou vedeny zkušenými 

lektory - Klárou Bílovou, Petrou Lexovou, Jindřichem Švubem a 

Martinou Vašnovskou.  

 

Program workshopů bude brzy zveřejněn na webových stránkách 

školy, a dokonce i na nově vzniklém instagramovém účtu školy, kde 

budete také moci soutěžit o zajímavé ceny. 

Součástí projektu je také marketingová kampaň, na které se podílí 

skupina talentovaných žáků z počítačové grafiky. Pokud máte zájem se 

k nim přidat a podílet se na propagaci projektu, neváhejte se obrátit na 

Martinu Vašnovskou. 

 

Badatelský kroužek 

KLÁRA GUZIUROVÁ 

 

Pamatujete si na dobu, kdy jste byli malé děti? Určitě si vzpomenete 

na veselé hrátky s vodou, pískem a dalšími přírodninami. Umazané 

dítě, šťastné dítě.  

Děti vždy velmi rády zkoumaly a experimentovaly, a ani dnes tomu 

není jinak. Proto jsem velmi ráda, že na škole mohu vést kroužek  

 

 

 

 

nazvaný "Badatelna", kde se s dětmi můžeme ponořit do tajů fyziky, 

chemie či biologie. V kroužku děti nejvíce baví pokusy s věcmi, které 

šumí, pění nebo mění barvu. Pokud tedy nevíte, co dělat s dětmi doma, 

výroba domácí sopky z jedlé sody a octu nebo rozpoznávání barvy 

pomocí indikátoru z červeného zelí jsou jasnou volbou.  

Mimo kroužek nás letos čekají také dva příměstské tábory, které se 

uskuteční v termínech 29.7.-2.8. a 5.8.-9.8. a budou plné pokusů a 

zábavy. Brzy obdržíte podrobnější informace o těchto táborech. 

Experimentům zdar!    

 

 

mailto:lednicka@zs-ostrcil.cz


Autor: Lenka Lednická     email: lednicka@zs-ostrcil.cz 

 

 

STRÁNKA 4 

13. 2. 2024  / / ÚTERÝ / /  27. VYDÁNÍ 

Další žákovská mobilita … 

TUI 

LENKA LEDNICKÁ 

 

 
Momentálně probíhají přípravy na další mobilitu našich žáků. Do 

španělského Tui nám vyjede v rámci Erasmu+  22 žáků a 5 pedagogů. 

Jejich odjezd je už za rohem! S Ostravou se na 2 týdny rozloučí už 22. 

2. 2024.  

Hostovat naše žáky bude škola CEIP número 1, více se můžete podívat 

zde. 

A program je velmi pestrý! Celou organizaci a komunikaci se 

španělskou stranou, která čítá k dnešnímu dni více než 200 emailů s 

nadhledem zvládá Petra Lexová.  

 

A čím je Tui významné? Protože leží na svatojakubské cestě…  

Svatojakubská cesta nebo Cesta svatého Jakuba (španělsky Camino de 

Santiago) je název historické sítě dvanácti poutních cest, které vedou 

ke hrobu svatého Jakuba Staršího v katedrále v Santiagu de 

Compostela ve španělské Galicii. Trasy jsou značené moderním 

turistickým značením s většinou procházejí historickými poutními 

směry. 

 

 
Těšíme se nejen na fotky a zážitky, ale zejména nová přátelství, která 

určitě i zde navážeme! 

 

Fiktivní firma 
PAVLÍNA CUNDOVÁ 

 

 
Jak se nám daří? 

 

Tento rok se naše firma zabývá výrobou šumivých bombiček a 

jmenujeme se Bombex.  

 

V jakých kategoriích bude naše firma tento rok soutěžit na Veletrhu 

příležitostí na Černé louce? 

Snažíme se vyrobit vizitku, máme slogan a logo, pracujeme na výrobě 

dárkového poukazu, v provozu je již web, e-shop doplníme o aktuální 

fotky výrobků, máme i Instagram a Facebook. Budeme vyrábět 

katalog firmy, točit video, kde se v jedné minutě musíme představit a 

stejně jako minulý rok se budeme prezentovat firmu v anglickém 

jazyce. Myslím, že i stánek bude tento rok velmi zajímavý, protože 

žáci se chtějí na jeho vzhledu podílet výhradně sami. Věřím tedy, že 

porota tuhle snahu a originalitu ocení.  

 

 

 

 

 
 

Hned po Novém roce jsem se vrhli na výrobu „bombiček“ ze sušeného 

ovoce. Myslím, že i fotografie jsou velmi povedené. Sami můžete 

posoudit        Na konci března budeme soutěžit, tak nám držte palce. 
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VV – výuka s IPady 

KATEŘINA MRTÝNKOVÁ 

 

 
V hodinách výtvarné výchovy na druhém stupni jsme přinesli do 

učebny inovaci pomocí IPadů a tabletů. Konkrétně jsme využili 

aplikace Room Planner a SketchBook. Aplikaci SketchBook jsme 

použili společně s žáky 7. a 9. ročníků. V 7. třídách jsme se nechali 

inspirovat tvorbou Pieta Mondriana. Úkolem pro žáky bylo využít jeho  

 

 

 

 

 

základní principy tvorby a pomocí aplikace vytvořit svá vlastní díla. 

Žáci 9. tříd dostali podobný úkol, ale s inspirací výtvarným směrem 

POP Art. 

 

Druhou aplikaci, Room Planner, vyzkoušeli žáci 8. ročníků. Pomocí 

této aplikace měli možnost vytvořit 3D projekt bytu, pokojíčku nebo 

terasy. Myslím si, že tvorba s IPady oslovila žáky a vedla k vytvoření 

nádherných a jedinečných děl. Tato moderní technologie nejenže 

ozvláštnila hodiny výtvarné výchovy, ale také přinesla do učení nový 

rozměr a stimulovala kreativitu žáků. 
 

 

 

Parlament v Útulku v 

Třebovicích 

TEREZA VRÁBLOVÁ 

 

Podnětem navštívit Útulek v Třebovicích byla naše vánoční sbírka. Že 

byly Vánoce již dávno! Víme, ale po domluvě s útulkem, že v prosinci 

všeho mají hodně, se posun předání vlastně hodil všem. Naši 

parlamenťáci se tak mohli v lednu soustředit na uzavírání známek a 

zvířátka zase zatím pojídat pamlsky z Vánoc.  

Celkem dvanáct zástupců ŠP tak mělo možnost nahlédnout do zázemí 

útulku. Každá cesta má cíl a ŠP splnil rovnou dva - předal dárky a 

ještě se zúčastnil exkurze, kterou milé paní ošetřovatelky pro žáky 

připravily. Na závěr se samozřejmě setkali i s těmi, o které celou dobu 

šlo - zatoulané a opuštěné pejsky. Psím nalezencům přejeme, aby na 

ně páníčci nezapomněli a vyzvedli si je, nebo našli štěstí u jiné 

adoptivní rodiny. Část pro kočky byla pro změnu předána paní 

Měrkové do útulku Mazlíčci v nouzi! 

 

 

 

Všem dárcům pamlsků a hraček moc děkujeme! 

 

„Více než jen škola…“ 

TEREZA VRÁBLOVÁ 

 

 
Školní vzdělávací program neboli ŠVP je jedním z nejdůležitějších 

dokumentů školy. Spolu s vizí, kterou zmiňuje paní ředitelka v 

úvodním textu tvoří podstatu toho, kam naše škola směřuje a co bere 

za prioritu ve vzdělávání. 

Ona zkratka ŠVP je mnohdy něčím, co obsahuje mnoho stránek a  

 

 

nikdo to moc nečte, pro rodiče, ale i pro učitele je to text někdy 

nejasný.  

Právě z tohoto důvodu jsme se rozhodli na ŠVP podívat znova a díky 

změnám, které se dějí u nás na škole jej aktualizovat a upravit tak, aby 

se stal dokumentem „k něčemu“.  

Rozhodli jsme se toho dosáhnout tím, že jednotlivé části tohoto 

dokumentu budou tvořit ti nejpovolanější – tedy naši učitelé, kteří 

dané předměty v ročnících učí a kteří ví, kde nastávají největší 

problémy s množstvím učiva a ví, kde je možné redukovat. 

A tak v době pololetních prázdnin kolegové zahájili práci v tzv. 

expertních týmech a procházeli své v úseky předmětů v našem 

aktuálním ŠVP a začali tvořit nový dle naší vize a rámcovým 

vzdělávacím programem.   

Práce je to nesnadná a dlouhodobá, protože takové ŠVP je živým 

dokumentem, který se neustále vyvíjí, přijímá změny z ministerstva, 

upravuje se s ohledem na další směřování školy. 

A právě proto jsme začali už teď! Díky spolupráci celého 

pedagogického týmu se nám daří vše vkládat do systému, který by 

nám další práci měl usnadnit. Zakomponování nových změn, které 

přijdou v dohledné době, by pak pro nás mělo být jednodušší a 

přehlednější. 
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Plavání 2. ročníku 
HANA ONDRUŠKOVÁ 

 

Školní rok se překlopil do druhého pololetí a žáci druhých tříd se se 

zármutkem na rok rozloučili s hodinami tělocviku ve škole. Čeká je 

totiž plavecký výcvik! Očekávání a napětí bylo patrné, ale alespoň 

trošičku se těšili snad všichni. Co nás čeká? Jaké to bude? Tak jdeme 

na to! 

 
Na začátku února jsme vyrazili na první lekci. Sraz před školou hodně 

brzy ráno – to přeci nemůžeme přežít! Ale zvládli jsme to! Den nám 

zpestřilo krásné ranní, červánkové nebe a nálada byla skvělá. Po 

příchodu na bazén dostaly paní učitelky instrukce a čip na třicet 

šatních skříněk. Paní učitelky si střihnou „kámen, nůžky, papír“ a je 

rozhodnuto, kdo jde hlídat kluky a kdo holky. V obou šatnách je pak  

 

 

 

ale scénář stejný: děti si odloží věci, zabalí se do ručníku, vezmou 

plavky, mýdlo, koupací čepice – zkontrolují si, že mají vše potřebné a 

skříňku mohou zavřít. Patnáct skříněk zavřených – „Jéé, já jsem si 

zapomněl vzít ručník!“ Píp, paní učitelka otevírá všechny skříňky. 

Dobrá, tak znovu. Postupně ještě asi čtyřikrát paní učitelka otevře a 

zavře skříňky. Takže naposledy - zkontrolujeme se, všechny skříňky 

zavřeme a … můžeme jít k bazénu? „Ano!“ Počkat – jeden se hlásí… 

„Já jsem si zapomněl vzít plavky!“… Šprýmování a dobrá nálada nás 

však neopouští. Sprcha a jde se konečně k bazénu! Děti se rozdělují na 

chvíli podle tříd na prvotní bezpečnostní pokyny a pak už zasloužené 

šplouchání vln způsobených hromadou nadšených plavců. Neplavci na 

břehu upouštějí slzičku, že po nemoci nemohou ještě do vody, ale o to 

víc se těší na další hodinu. První lekce poměrně rychle uteče. Nadšení 

druháčci se čertí, proč už musí z vody zase ven, čas je ale neúprosný. 

Proces oblékání zvládneme o poznání lépe než proces přípravy k lekci. 

Plavání po ránu můžeme opravdu jen doporučit – děti byly po 

příchodu do školy pěkně zrelaxované, klidnější než jindy a přitom 

soustředěné a aktivní. Snad nám to vydrží po celou dobu výcviku! 

 

 

Stardance aneb když družina 

tančí 

HANA VLČKOVÁ 

 

 
 

Když se řekne StarDance, všem se ihned vybaví televizní program 

plný tance, krásných šatů, elegance a zábavy. Stardance však nemusí 

být jen televizní zábavou, lze ho zažít i na vlastní kůži v naší škole. A 

že tomu tak bylo, dokládá tento příspěvek:) 

Od nápadu, přes vytvoření plakátu, už nebylo daleko k realizaci. Mladí 

tanečníci a tanečnice se nejprve ostýchali, ale zanedlouho se už 

chodbami linula hudba a všichni pilně nacvičovali. Ano, projít mezi 

tanečníky bylo občas o zuby:))), ale bylo hezké vidět, že přípravy 

nikdo nepodceňoval. Přemýšlelo se nejen nad choreografiemi, ale také 

i nad líčením, kostýmy, hudbou...to vše k pravému StarDance patří. A 

pak to vypuklo. 

 

 

 

 

 

 

26. 1. se nejprve odehrála první kola v bilingvní družině a v české 

družině, ve kterých se vybírali postupující finalisté. Konkurence byla 

veliká a i přes přísně hodnocení poroty se dostali do dalšího kola 

nejlepší tanečnice, tanečníci a skupiny. Vybraní měli dalších 14 dní na 

vypilování choreografií a promýšlení detailů. Napětí houstlo každým 

dnem a všichni  se těšili na velké finále.  

 
To proběhlo 9.2. v tělocvičně školy. A co by to bylo za grand finále 

bez skvělých moderátorů Marka Ebena a Terezy Kostkové, hvězdné 

poroty a hlavně bez našich hvězdných tanečnic a tanečníků!!!!! Přímý 

přenos nám odstartovali dva taneční hosti - Nela P. se svým 

streetdance tancem a Terka Š. s ukázkou latinskoamerického tance a 

pak už to frčelo. Naši mladší tanečníci nám předvedli moderní tance, 

tance s prvky gymnastiky, balet a další... 

A i když byla všechna taneční čísla dechberoucí, vyhrát mohl jen 

jeden. 

1.místo získalo taneční trio Natalie, Ariadni a Maria z 4.E 

2.místo získaly Ema a Charlotte z 2.B 

3.místo získala Barunka z 1.A 
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Vítězové obdrželi krásné ceny (auta, zájezdy do Karibiku a domácí 

spotřebiče) a podle reakcí, byli ještě dlouho všichni plní krásných a 

nezapomenutelných dojmů. Těšíme se na další společné akce! 

A pokud i vy chcete vidět, jak tento úžasný program probíhal, 

koukněte na fotky na stránkách školy;) 

 

Dobroty z naší školní jídelny  

ŠÁRKA KALOČOVÁ 

 

 

Únor- měsíc, kdy slavíme svátek sv. Valentýna bude výjimečný i 

v naší školní jídelně! Ve středu se všichni mohou těšit na opravdu 

sváteční oběd! V měsíci únoru jsme na svátek svatého Valentýna 

dětem připravili sváteční oběd: 

Kuřecí nudličky a hranolky doplní sladká tečka na závěr – 

Valentýnská makronka 

 

 

 

Paní kuchařky však nebudou zahálet ani v dalších týdnech, a tak si 

všichni strávníci mohou připravit chuťové pohárky na jelení kýtu se 

šípkovou omáčkou a domácím houskovým knedlíkem. Pevně věříme, 

že i tato netradiční zvěřina na talíři vykouzlí nadšení a děti budou mít 

boule za ušima! 

 

S příchodem jara a více slunečních dní si i jídelníček žádá malou 

změnu. Nadchází ten správný čas na jarní lehké pochutiny jako např. 

jarní saláty, polévky a jiné dobroty např. s medvědím česnekem.:-)  

  

Novinky v mateřské škole 

HANA STŘELÁKOVÁ 

 

 

 

Nový rok začal v mateřské škole pochodem Tří Králů, zimními sporty 

a především lyžařským kurzem, kterého se úspěšně účastnilo téměř 

čtyřicet dětí. Od pondělí do pátku jsme s dětmi přejížděli v 

odpoledních hodinách na skiareál Family park Skalka, kde bylo o děti 

profesionálně postaráno po stránce lyžařské i té organizační. Velké 

díky tak patří trenérům ze Skalky, ale také obětavým a starostlivým 

pedagogům a provozním zaměstnancům za organizaci a realizaci 

celého lyžařského týdne. Děti si lyžování opravdu užily a počasí nám 

také přálo…těšíme se na příští rok! 

Po organizaci lyžařského kurzu a realizaci lekcí plavání pro další třídy 

z mateřské školy se začínáme plně věnovat přípravě a organizaci letní 

školky v přírodě, která se bude konat začátkem června v hotelu Koník 

v Karolínce.  

 

 

 

 

Týden plný zážitků, her a dobrodružství v přírodě organizujeme pro 

naše předškoláky každý rok a vždy je to pro nás výzva, na kterou se 

moc těšíme. 

 

 

Volnočasové aktivity v MŠ a zájmové kroužky 

Druhé pololetí školního roku opět dětem z mateřské školy přináší 

možnost volnočasových zájmových kroužků realizovaných přímo v 

prostorách naší školy a vedených zkušenými lektory a našimi 

pedagogy. Máme velkou radost, že tyto kroužky můžeme realizovat v 

rekonstruovaných prostorách a efektivně tak využít každou místnost v 

naší budově. Jak už to tak v mateřské škole bývá, místa pro hry, 

aktivity a vzdělávání není nikdy dost, takže se opravdu snažíme využít 

doslova každý metr! 
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disponujeme místností pro kreativní tvorbu, včetně keramiky, 

prostorem s keramickou pecí pro její výpal, dále zázemím pro realizaci 

kroužků Hravá angličtina, Hravá čeština pro děti s odlišným 

mateřským jazykem a z bilingvních rodin a také zázemím pro 

logopedickou prevenci a hodiny speciální pedagogické podpory. Tyto 

prostory velmi často využíváme také pro diferenciaci vzdělávání, kdy 

děti pracují ve skupinách a vzájemně si tak mohou dopřát větší klid a 

soukromí.  

 
 

 

 

V lednu jsme vlastními silami zrekonstruovali další prostory v 

suterénu mateřské školy, které tak mohou nově sloužit jako zázemí pro 

zájmové kroužky Máme rádi zvířata. Své místo zde mají naši zvířecí 

kamarádi, o které se v rámci kroužků i běžné činnosti pravidelně 

staráme. Mezi naše mazlíčky patří morčátka Quido a Drátěnka, křeček 

syrský Ferda, křečíci džungarští, osmáci degu Bob a Bobek, černý 

králík Bunny, agama vousatá Fredýnka, afričtí šneci a spousta strašilek 

australských. Je to tedy velká práce, ale také zábava při každodenním 

kontaktu dětí se zvířátky. 

 

 

INFORMACE PRO DALŠÍ DNY… 
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